



Secretariat of the Union for the Mediterranean
Secrétariat de l'Union pour la Méditerranée

**Union for the Mediterranean
Technical Meeting of the Water Expert Group
17-18 May 2011, Barcelona, Spain**

Draft Agenda

17 May 2011	
17:00-20:00	<i>Welcome and registration of delegations (Princesa Sofia Hotel)</i>
20:30	<i>Dinner (hosted by the French Co-Presidency)</i>
18 May 2011	
9:00-9:30	<i>Welcome and Opening Session (Palau de Pedralbes)</i> <i>Brief overview on the key issues to be addressed by meeting</i> <i>UfM Secretariat</i>
9:30-10:15	<i>Session 1: Process of Identification of projects under the UfM Water Sector (update from 2008 to 2011)</i> <i>Presentation by UfM Secretariat. Discussion</i>
10:15-11:45	<i>Session 1 (cont.): Proposed UfM project guidelines</i> <i>Presentation by the UfM Secretariat. Discussion</i>
11:45-12:15	<i>Coffee Break</i>
12:15-13:15	<i>Session 2: Information provided by WEG members on their projects</i> <i>Presentations by WEG members and UfM Secretariat and discussion</i>
13:15-14:15	<i>Lunch</i>
14:15-15:15	<i>Session 3: Presentation of EU funded regional projects in the field of Water in the Mediterranean region (under ENPI). Discussion</i>
15:15-16:30	<i>Session 4: Future considerations for technical collaborative work on Water Issues in the Union for the Mediterranean. Presentation by MED EUWI as WEG Secretariat (based on the directives of the UfM Ministerial Declaration of December 2008 and its follow up through the WEG meetings.) Discussion</i>
16:30-17:00	<i>Coffee break</i>
17:00-18:30	<i>Session 4 (cont.): Further Discussion and Conclusions</i>
18:30-19:00	<i>Wrap up & meeting conclusions</i>



Secretariat of the Union for the Mediterranean
Secrétariat de l'Union pour la Méditerranée

Union pour la Méditerranée
Réunion technique du Groupe d'Experts de l'Eau
17 et 18 mai 2011, Barcelone, Espagne

Agenda provisoire

	17 mai 2011
17:00-20:00	<i>Accueil et enregistrement des délégations (Hôtel Princesa Sofia)</i>
20:30	<i>Dîner (offert par la Coprésidence française)</i>
	18 mai 2011
9:00-9:30	<i>Mot de bienvenue et séance d'ouverture (Palais de Pedralbes)</i> <i>Bref aperçu sur les questions clés à aborder</i> <i>Secrétariat de l'UpM</i>
9:30-10:15	<i>Session 1: Processus d'identification des projets relevant de l'UpM dans le secteur de l'eau (mise à jour de 2008 à 2011)</i> <i>Présentation par le Secrétariat de l'UpM. Discussion</i>
10:15-11:45	<i>Session 1 (suite): Proposition des lignes directrices des projets de l'UpM</i> <i>Présentation par le Secrétariat de l'UpM. Discussion</i>
11:45-12:15	<i>Pause-café</i>
12:15-13:15	<i>Session 2: Information par les membres du GEE sur leurs projets</i> <i>Présentations par les membres du GEE et le Secrétariat de l'UpM et discussion</i>
13:15-14:15	<i>Déjeuner</i>
14:15-15:15	<i>Session 3: Présentation des projets régionaux financés par l'UE dans le domaine de l'eau dans la région méditerranéenne (au titre de l'ENPI). Discussion</i>
15:15-16:30	<i>Session 4: Considérations pour l'avenir sur la collaboration technique sur les questions de l'eau dans l'Union pour la Méditerranée. Présentation par le MED EUWI et le Secrétariat du GEE (sur la base des directives de la Conférence Ministérielle de l'UpM de décembre 2008 et son suivi à travers des réunions du GEE). Discussion</i>
16:30-17:00	<i>Pause-café</i>
17:00-18:30	<i>Session 4 (suite): Poursuite de la discussion et conclusions</i>
18:30-19:00	<i>Synthèse et conclusions de la réunion</i>